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Hologram vrijheid en verbinding  
 
Mogelijk onderwerp van deze dag is “Vrijheid” en “Verbinding”. Hoe ervaar jij deze 

onderwerpen? Welke systemen zijn er op dit moment die controle uit oefenen in 
ons/jouw bewustzijn die vrijheid beperken? Wat is Verbinding voor jou? Met Kracht 

en Focus nemen wij deze onderwerpen in ons bewustzijn. Verder invulling van de 
dag doen we samen.  

Harte groet,  
 

Richard en Heleen.  
 

28 januari van 10:30 tot 16:30 Rotterdam  
 

Inspiratie tekst:  

 
Martijn Meern 2015 En de oplossingen liggen helemaal klaar voor alle modellen. 

De centrale bankiers weten het ook allemaal al, de protocollen zijn allemaal 
uitgewerkt. Het geldsysteem, de crisis die we nu hebben gehad is puur een 

vooropgezet systeem, compleet in scene gezet, waarvan de bankiers zelf niet eens 
weten dat dat zo is, want die zitten in de molen van het traject Maar achter de 

schermen waar het geldcreatie mechanisme functioneert, daar hebben exact op het 
juiste moment gebeurtenissen plaatsgevonden met als aanwijzing dat Lehman en 

Brothers failliet ging, waardoor er zo'n grote kapitaalhap uit de economie verdween, 
schulden over en weer en geld verdampte, allemaal een vooropgezet plan om crisis 

in werking te zetten waar dus opnieuw antwoord op moest worden gegeven. En in 
deze wereld zag ik ook een model wat in feite wenselijk is. Alleen het punt is, het 

moment dat het geïntroduceerd wordt, en dat zit er dus aan te komen tussen nu en 
6 jaar (dus nu 2020 en 2021!!!), zullen wij nóg meer van onze vrijheid moeten 

afstaan. We denken dat we nu eigenlijk al het punt bereikt hebben dat we geen 

vrijheid hebben, maar het gaat om ons hologramvrijheid.  
 

Dus de aanbidding die wij weggeven aan deze wezens, het kleiner maken van ons 
vermogen, het leeg laat zuigen van onze holografische, levende bibliotheek energie 

die wij zijn, dát is waar zij op uit zijn.  
 

En op het moment dat je dus een hele beschaving op haar knieën kunt krijgen, dan 
krijg je dus ook de hele energie van die beschaving cadeau. Wij kunnen ons bijna 

niet voorstellen hoe dat werkt, maar dat is wat ik heb gezien, en zéér gedetailleerd. 
En als ik nu kijk wat zich op de aarde voltrekt, dan zou dat zeker de realiteit 

kunnen zijn over 25 jaar. En dit kunnen we veranderen doordat wij die 
hologrammen zijn en onze hologrammen gaan invullen met de informatie dat wij 

die autoriteit terug dienen te halen. Dat wij op voorhand weten wat achter de 
schermen wordt geprogrammeerd. Dat wij op voorhand weten dat wij vanuit ons 

vermogen, wie wij werkelijk zijn, de hologrammen in kunnen laden, dat kun je op 

een heel eenvoudige manier doen. Je zou b.v. lekker kunnen gaan zitten ergens in 
de natuur, maar dat kun je ook gewoon thuis doen, je kunt je ogen sluiten en heel 

diep inademen vanuit verbinding met moeder aarde, dat je die liefde van moeder 
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aarde inademt en dan adem je hem dus uiteraard fysiek in je mond, je ademt die 
liefde gevoelsmatig in je hart in en je voelt de liefde die jij aan de planeet terug 

moet geven en op het moment dat je uitademt, uiteraard adem je dan uit via je 
mond of neus is heel persoonlijk, maakt allemaal niets uit, op het moment dat je 

uitademt dat je voelt dat die energie en die liefde die je uitademt, dat die dus 
terecht komt in jouw hologram, dat je hologram gevuld wordt met liefde van de 

planeet en vervolgens voel je dus dat jij dat hologram uitdraagt en overal waar jij 
komt, draag jij de kracht en de scheppingskracht van de planeet in je.  

 
En het grappige en het bijzondere is, als je dit met meerdere mensen gaat doen, 

dus niet meer alleen 200 mensen, maar echt gewoon 5 of 6000 mensen, dan verzet 
je ongelooflijke bergen. Ik heb testen gedaan, de gekste dingen, je kunt gewoon 

auto's laten afslaan als je daar je intentie op zet. Je kunt letterlijk de materie 
beïnvloeden. Dit is gewoon kwantumfysica, dat is wie wij zijn. Maar doordat we de 

moeite niet meer nemen en ons door de prikkels van buitenaf zo laten overrulen, 

hebben we de rust niet meer, we nemen de liefde niet meer, we hebben geen tijd, 
we nemen geen tijd, we herinneren het ons niet meer, dus we doen het niet. En 

daardoor helen we de planeet niet.  
 

Het is aan ons, werkelijk aan ons, om deze technologieën, er zijn er veel meer van, 
weer in te zetten en je zult merken dat het werkt. Ik zou daar zelf best wel eens 

een keer een middag over kunnen organiseren met elkaar vanuit liefde bepaalde 
projecten op te zetten om eens te gaan kijken hoe we bepaalde zaken in beweging 

kunnen brengen. Dat doe je dus vanuit je individueel, er komt geen 
groepjesvorming, dat zeg ik er alvast even bij.  

 
Daar komt ie aan. Hier gaat het om. Dat weten we. Het behoud en het herstel van 

ons oorspronkelijk potentieel. De Siriaanse en Plejarische mensen waar ik contact 
mee heb, en met name de Siriaanse mensen waar ik heel veel contact mee heb, 

staan eigenlijk te jubelen over het feit, dat wij eindelijk aan de slag durven te gaan 

vanuit een kader wat we voorheen “angst” noemden.  
 

Dat vinden ze fantastisch. Want uiteindelijk als we die angst weten te doorboren en 
wij gaan aan de slag vanuit het feit dat we er gewoon voor elkaar kunnen zijn, en 

er dus ook daadwerkelijk zijn, kunnen we ook oude technieken weer vinden. En ze 
gaven heel veel informatie over beeld denken en beeld voelen. Dat weten we vaak 

ook wel, hebben we op workshops geleerd, maar we passen het vaak niet toe.  
 

Tot op het moment dat je in een winkel bent en je ziet iemand lopen die je eigenlijk 
niet aardig vindt, dan neem je een ander pad, dat is een reflex. En op het moment, 

dat wij dus op dat moment beseffen van, wacht eens even, er is iets in mij wat 
blijkbaar nou ja een blokkade is, ik ga daar gewoon eens langs lopen en ik ga die 

persoon gewoon even kort gedag zeggen. Wil die persoon met mij in gesprek, dan 
zeg ik gewoon, nou ik heb eigenlijk geen tijd voor een gesprek maar ik wou je even 

gedag zeggen. Op dat moment doorbreek je dus iets essentieels. Het is een 
mechanisme waar de hele planeet in vast zit. Zie je dat in het groot voor je, hoe de 

mensen elkaar ontlopen? Hoe hele naties elkaar ontlopen? Het is te simpel voor 

woorden, het ligt letterlijk in onze huiskamer. In mijzelf zit het. 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath

